
GJEVING	VEL	-	Styremøte	-	INNKALLING	
	
	
Innkalte:	
Styrets	medlemmer	+	vara.	+	Svein	Olav	Hageli,	Mads	Tore	Marcussen	
Dato	13.juni	
Kl.	19:00	–	21:00	
Sted:	Grendehuset	
	
NB!	Forfall	meldes!	
	
	
Agenda:	
	
Gjennomgang	av	referat	for	styremøte	23.mai.	(vedlagt)	
	
Gjeving	Vel:	
Økonomi,	status	
Sette	nye	dato	for	styremøter.	
Skal	vi	kun	ha	møteinnkalling	på	hjemmesiden	vår?	
Styremøte	referat,	må	være	ute	samme	uke	som	møtet	avholdes.	
	
	
Grendehuset:	
Økonomi	
Status	(17.mai	arr.,	vedlikehold,	etc)	
	
Badehuset:	
Kontrakt,	bør	den	reforhandles	før	tiden?	
Status.	
	
Einersvika:	
Status	
	
Bryggekomite:	
Har	utvalget	i	bryggekomiteen	hatt	møte?	
Status.	
	
Langhei	hytta:	
Økonomi.	
Status.	
	
Diverse:	
St.Hans	feiring?.	
	
Er	det	noe	annet	som	vi	bør	ta	opp?	
	
NB!	Håper	at	flest	mulig	har	mulighet	for	å	komme,	vi	blir	lett	sårbare	når	forfallet	blir	stort.	(Åse	
Karin	har	meldt	forfall)	
	
	
	



Mvh	
	
Arne	Martin	Gjøseid	
Gjøseidveien	151	
4912	Gjeving	
	
Mob.tlf.	95	70	78	79	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	



GJEVING	VEL	–	Styremøte	-	REFERAT	
	
	
Tilstede:	
Jarmo,	Marit,	Nina,	Hans	Petter,	Arne	Martin,	Morten,		
For	Langhei:	Mads	Tore,	Badehuset/Einersvika:	Svein	Olav,	Grendehuset:	Kjetil	Lomm	
Forfall:	Åse	Karin,	Frode,	Alf	Anders	
Dato	13.Juni	
Kl.	19:00	–	20:50	
Sted:	Grendehuset	
	
	
Agenda:	
	
Gjennomgang	av	agendaen,	
	
Status	grendehuset	ved	Kjetil	Det	meste	av	arbeidslisten	utført.	
Kjetil	ordner	opp	i	betalingen	av	flaggstanga,	innkjøp	ne	møbler	etc	ordnes	av	grendehus	komiteen.	
Utvendig	vedlikehold	mur	holdes	av	kommunen.	
Parkering	på	tomta	for	najaden,	ser	ut	til	at	problemet	ordnet	seg.	
Kjetil	ordner	med	Jarmo	for	å	få	en	under	konto	under	vellets	(Org	No)	
	
Fritatt	fra	eiendomsskatt	gjelder	også	Einersvika	
		
Langhei:	Mads	Tore	redegjorde	ca.	6000	kr	på	«konto»	Tar	kontakt	med	Jarmo	for	å	opprette	en	
under	konto.	Mads	Tore	tar	det	opp	med	de	tre	andre	i	styret	og	to	fra	idrettslaget.	(mulig	kontoen	
blir	lagt	under	dem)	Ingrid,	Egil	Vatne	og	Marit	
	
Einersvika:	
Svein	Olav	redegjorde	for	status.	Noe	mindre	utleie	og	litt	vedlikehold	«maling»	gjenstår	
Markedsføre	den	bedre	til	høsten	oppslag	butikken	og	på	nettet.	
	
Leie	avtale	etc.	blir	tatt	opp	igjen	på	første	møte	på	høsten	
Konto	Svein	Olav	tar	Kontakt	med	Jarmo	
	
Morten	redegjorde	for	sand	og	den	nye	grillen.	
Planlegger	en	tilstelning	første	eller	andre	helgen	i	juli.	Morten	ordner	dette.	
	
Byggekomiteen:	Jarmo	ordne	med	Erlend	Johansen	vedrørende	konto	under	vellet	og	maksgrensen	
på	30.000	kr	som	krever	to	signaturer.	
	
Bryggeutbyggingskomiteen:	Morten	redegjorde.	
Nytt	møte	først	kommende	mandag	med	representanter	fra	Lyngør	vel	og	Henry	fra	brygge	
komiteen.	
Den	andre	brygga	kan	muligens	også	bygges	ut	uten	ny	regulerings	plan	
	
St.Hans:	Hans	Petter	ordner	med	info	på	nettet	og	oppfordring	til	å	delta	i	bål	oppbyggingen.	
	
Tore	Bjørn-Hansen	åpen	dag	på	skute	minnet	den28/6	omvisning	kl.	17:00	og	19:00	
Nina	ordner	med	annonsering	nett	og	hjemme	side.	
Arne	Martin	takker	for	invitasjonen	og	tar	kontakt	med	Tore.	



Vei	sikkerheten	Nina	har	prøvd	å	få	kontakt	med	veivesenet.	Hans	Petter	også	med	her	foreslår	at	vi	
jobber	mer	med	denne	saken	til	høsten.	
	
Neste	møter	22/8,	19/9,	24/10,	21/11	
	
	
Hans	Petter	Gangdal	
Referent.	


